



GREEN FORCE™

GLASS & SURFACE CLEANER NETTOYANT DE VITRE ET DE SURFACE

CONCENTRATED FORMULA
NON-AMMONIATED

NO STREAKS • LOW VOC

FORMULE CONCENTRÉE
NON AMMONIÉ

SANS TRACES • COV FAIBLES



PART/ PIÈCE 74460

946mL

GREEN FORCE™

CAUTION: Contains: Water CAS# 7732-18-5, Alcohol ethoxylate CAS # 68439-46-3, Citric acid CAS # 77-92-9, Sodium carbonate CAS # 497-19-8, Sodium gluconate CAS # 527-07-1.

Avoid contact with eyes. **FIRST AID:** In case of eye contact, immediately flush with water for 15 minutes. If easy to do, remove contact lenses if worn. If irritation persists, get medical attention. **KEEP AWAY FROM CHILDREN**

All Products displaying the EPA Dfe logo have been Formulated in Partnership with EPA Design for the Environment Formulator Initiative.

Green Force™ Glass & Surface Cleaner is a concentrated cleaner that is ideally suited to clean soiled glass and other hard surfaces. It is mildly perfumed and contains special anti-fogging ingredients to reduce steaming and streaking. One pint makes one gallon of ready-to-use cleaner. This formula is free of ammonia and is designed to significantly reduce solvent contents that are damaging to the atmosphere.

DIRECTIONS FOR USE: *Read entire label before using this product.*
DO NOT USE THIS PRODUCT UNDILUTED.

1. Dispense or mix the product according to the dilution chart.
2. Spray solution onto surface.
3. Wipe clean and polish with a clean, dry, lint-free cloth.

Note: For use as an all-purpose cleaner, use no more than 2 pints of concentrate with 1 gallon of water (1:3)

DILUTION CHART / TABLEAU DE DILUTION

Dilute.....	1:20 (6 oz. per gallon)
Diluer	1:128 (6 oz par gallon)



Sold by:
©2010 CRC Industries, Inc.
Warminster, PA 18974
www.crcindustries.com
Made in U.S.A. 10A

800-521-3168 (Technical Information)
800-272-4620 (Customer Service)
215-442-6260 (MSDS)

MISE EN GARDE : Contenu : Eau cas n° 7732-18-5, alcool éthyloxyé CAS n° 68439-46-3, acide citrique CAS n°77-92-9, carbonate de sodium CAS n° 467-19-8, gluconate de sodium CAS n°527-07-1.

Éviter le contact avec les yeux. **PREMIERS SOINS :** En cas de contact avec les yeux, rincer avec de l'eau pendant 15 minutes. Le cas échéant, si possible, retirer les verres de contact. Si l'irritation persiste, consulter un médecin. **CONSERVER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**

Tous les produits arborant le sigle EPA Dfe ont été formulés en partenariat selon le concept de l'EPA, *Design for the Environment Formulator Initiative*.

Le nettoyeur de vitre et de surface Green Force^{MC} est un nettoyeur concentré convenant parfaitement au nettoyage des vitres sales et autres surfaces dures. Il est légèrement parfumé et contient des ingrédients antibuée spéciaux afin de réduire la vapeur et les traces. Une chopine fait un gallon de nettoyeur prêt à l'emploi. Cette formule ne contient aucun ammoniac. Elle est conçue afin de réduire de manière importante le contenu de solvants qui endommagent l'atmosphère.

MODE D'EMPLOI : *Lire la notice entière avant d'utiliser ce produit.*

NE PAS UTILISER CE PRODUIT NON DILUÉ.

1. Distribuer ou mélanger le produit conformément au tableau de dilution.
2. Vaporiser la solution sur la surface.
3. Essuyer et polir avec un chiffon propre, sec, non pelucheux.

Remarque : Pour utiliser comme nettoyeur tout usage, ne pas diluer plus de deux (2) chopines de concentré avec un (1) gallon d'eau (1:3)

